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Abstract

        
For postoperative treatment of partial and total wrist arthrodesis, the authors recommend a thermoplastic wrist orthesis, basing on the DAHO-module system of type IV. For a better acceptance of wrist orthesis by the patients we pay special attention to a great colour variety and the possibility of working in wet areas.


        
 We report on the first 25 patients treated in this way 6 weeks postoperatively with a follow-up of 3-24 months.


      
        
Zusammenfassung

        
Zur postoperativen Nachbehandlung partieller und totaler Handgelenksarthrodesen empfehlen die Autoren eine thermoplastische Handgelenksorthese, basierend auf dem DAHO-Modularsystem Typ IV.


        
 Zur besseren Akzeptanz der Patienten wird besonders auf unterschiedliche Farbauswahl geachtet sowie die Naßarbeit ermöglicht.


        
 Die ersten 25 Patienten, die in dieser Weise 6 Wochen postop. behandelt wurden, werden mit einem Nachuntersuchungszeitraum von 3-24 Monaten vorgestellt.
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